



Xuechen Zhang

Beijing

PRACTICE AREAS

- Corporate compliance
- Data protection
- Technology, media and telecoms

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Ms. Zhang joined Han Kun Law Offices in 2024. Before that, she practiced export control compliance and data compliance at Zhong Lun Law Firm and Haiwen Law Firm.

Ms. Zhang serves clients in a variety of industries, including internet, e-commerce, artificial intelligence, finance, healthcare, cloud services, energy and new energy, hospitality, gaming, and video, providing various types of data compliance services to clients, including: assisting clients in conducting due diligence and subsequent rectification of data compliance in IPO projects and M&A transactions; assisting clients in conducting internal data compliance review, gap analysis and compliance system construction; providing offshore legal support on data compliance for Chinese clients' business going overseas; and providing clients with data compliance consulting and training services in various aspects according to her clients' needs.

EDUCATION

Ms. Zhang received an LL.B. degree in 2021 from East China University of Political Science and Law and an LL.M. degree in 2022 from the London School of Economics and Political Science.

QUALIFICATIONS

PRC Bar Qualification

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



张雪晨

北京

业务领域

- 公司合规
- 数据保护
- 科技、媒体和电信（TMT）

工作经历

张雪晨女士曾于中伦律师事务所与海问律师事务所工作，从事出口管制与数据合规业务。张雪晨女士于 2024 年加入汉坤律师事务所。

张雪晨女士服务多个行业的客户，包括互联网、电子商务、人工智能、金融、医疗健康、云服务、能源与新能源、酒店、游戏、视频等。为客户提供多个类型的数据合规服务，包括：协助客户开展上市项目、投资并购交易项目中的数据合规专项尽职调查及后续整改，协助客户对内开展数据合规检视、差距分析与合规体系建设，为中国客户业务出海提供数据合规境外法律支持，并为客户按需提供各方面的数据合规咨询与培训服务。

教育背景

张雪晨女士于 2021 年获华东政法大学经济法学院法学学士学位，后于 2022 年获伦敦政治经济学院法学硕士学位。

执业资格

中华人民共和国法律职业资格

工作语言

中文、英文